
Van: Gerard Horst <gerardjhorst@gmail.com>  
Verzonden: maandag 9 december 2024 10:27 
Aan: Griffie 
 
Onderwerp: Bomen Silverdome 
 
Goedemorgen Jan, 
 
Kan jij de volgende vragen doorsturen naar het college betreffende de kaalslag van de groenstrook 
aan de Bestevaer t.h.v. de voormalige Silverdome ? 
Graag schriftelijke/mondelinge beantwoording in de raad van 12 december a.s. . 
 
Dorpsbelangen Huizen heeft geconstateerd, dat er een kaalslag heeft plaats gevonden van de 
groenstrook aan de Bestevaer t.h.v. de voormalige Silverdome waarbij er ongeveer een 10 tal bomen 
zijn gekapt met een minimale diameter van 25 centimeter. 
 
Vragen aan het college: 
1. Kan het college de noodzaak aangeven voor het kappen van de betreffende bomen. 
2. Kan het college aangeven wie de opdrachtgever is voor het kappen van deze bomen. 
3. Kan het college aangeven of er voor het kappen van de betreffende bomen een kapvergunning is 
afgeven. 
4. Gaat het college het aantal  verloren gegane bomen herplanten. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens Dorpsbelangen Huizen  
 
Gerard Horst 
 
 

Bomen Silverdome 
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